



CLOGS SABOTS

Cod. ES-CALZL



Professional plastic clogs, made of an extra-light soft material, non-slip sole, antistatic plug, with side holes for foot perspiration, available only without upper holes and supplied with back heel-strap.

Available in the colors: White, Green, Orange, Black, Blue Navy, Pink.
SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46 (Pink up to 41)

Sabots en plastique professionnels, faites en matériel souple ultraléger, antidérapantes, prise antistatique, avec des trous latéraux pour la transpiration des pieds, uniquement disponible sans trous supérieurs et fourni avec strap derrière le talon

*Disponible dans les couleurs: blanc, vert, orange, noir, bleu marine, rose.
TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46 (rose jusqu'à 41)*

Cod. ES-CALZC



Clogs "CLASSIC" model, latex free, completely antistatic, non-slip sole, autoclavable to 134°C, with side holes for foot perspiration, with or without upper vent holes.

Available in the colors: White, Green, Light Blue, Orange, Black, Pink, Dark Blue, Metallic Blue, Red, Purple, Maroon, Yellow, Metallic Grey.
SIZES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47

Sabots modèle "CLASSIC", sans latex, complètement antistatiques, antidérapantes, autoclavables à 134 ° C, avec des trous latéraux pour la transpiration des pieds, avec ou sans trous de ventilation supérieurs.

*Disponible dans les couleurs: blanc, vert, bleu clair, orange, noir, rose, bleu foncé, bleu métallique, rouge, violet, marron, jaune, gris métallique.
TAILLES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47*

Cod. ES-CALZFA



Clogs "FANTASY" model, latex free, completely antistatic, non-slip sole, autoclavable to 134°C, with side holes for foot perspiration, with or without upper vent holes.

Available in the colors: Dark Blue, Pink, Green.
SIZES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47

Sabots modèle "FANTASY", sans latex, complètement antistatiques, antidérapantes, autoclavables à 134 ° C, avec des trous latéraux pour la transpiration des pieds, avec ou sans trous de ventilation supérieurs.

*Disponible dans les couleurs: bleu foncé, rose, vert.
TAILLES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47*

Cod. ES-CALZB



Buddy slippers, latex-free, antistatic, anti-slip sole, washable up to 100°C, autoclavable to 121°C, with upper and side holes for foot breathing, insulating sole, anatomical inner arch-support. Supplied with removable adjustable heel-strap.

Available in the colors: White+Black, White+Red, White+Orange, White+Metallic Turquoise, White+Metallic Blue.

SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40/41, 42/43, 44/45

Pantoufles Buddy, sans latex, antistatiques, antidérapantes, lavable jusqu'à 100 ° C, autoclavables à 121 ° C, avec des trous supérieurs et latéraux pour la respiration du pied, semelle isolante, arc-support intérieure anatomique. Livré avec bandoulière par talon réglable amovible.

Disponible dans les couleurs: blanc + noir, blanc + rouge, blanc + orange, blanc + Metallic Turquoise, Blanc + Bleu métallisé.

TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40/41, 42/43, 44/45

Cod. ES-CALZCB



Clogs "CLASSIC" model, completely antistatic, non-slip sole, autoclavable to 134°C, with side holes for foot perspiration, with upper holes, supplied with green chlorophyll insole. Furnished with heel-strap.

Available in the color: White, Green, Light Blue, Orange, Black, Pink, Dark Blue, Metallic Blue, Red, Purple, Maroon, Yellow, Metallic Grey.

SIZES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47

Sabots modèle "CLASSIC", complètement antistatique, antidérapantes, autoclavables à 134 ° C, avec des trous latéraux pour la transpiration des pieds, avec des trous supérieurs, fourni avec semelle en chlorophylle verte. Meublé avec talon-strap.

Disponible dans les couleurs: blanc, vert, bleu clair, orange, noir, rose, bleu foncé, bleu métallique, rouge, violet, marron, jaune, gris métallique.

TAILLES: 33/34, 34/35, 35/36, 36/37, 37/38, 38/39, 39/40, 40/41, 42/43, 44/45, 46/47

Cod. ES-CALZW



Wood Clogs "flexible", with perforated upper in pure Italian leather, flexible sole in beech wood and special rubber, machine washable using normal soaps at mild temperatures

Available in the colors: White, Light Blue, Navy Blue, Light Green.

SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46 .

Sabots en bois "flexible", avec des trous supérieurs, en cuir italien pur, semelle souple en bois de hêtre et caoutchouc spécial, lavable à la machine d'utiliser des savons normaux à des températures douces

Disponible dans les couleurs: blanc, bleu clair, bleu marine, vert clair.

TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46.

Cod. ES-CALZF



Clogs "Effetto", for medical and paramedical Personnel, no-slip PU sole, CE certified, leather upper. Available also with back heel-strap.

Available in the colors: white (white sole) - blue (black sole)
 SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46

Sabots "Effetto", pour le personnel médical et paramédical, PU no-dérapant, certifié CE, empeigne en cuir. Disponible aussi avec strap derrière le talon.

Disponible dans les couleurs: blanc (blanc seul) - bleu (noir uniquement)
 TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46

Cod. ES-CALZCO



Clogs "COMFORT", premium leather with anatomical footbed and back heel, with upper holes

COLORS: white, navy blue
 SIZES: 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41

Sabots "confort", en cuir haut de gamme avec semelle anatomique et talon arrière, avec trous supérieurs

Couleurs: blanc, bleu marine
 TAILLES: 34, 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41

Cod. ES-CALZG



GIULIA model, new slippers for women, made in leather with removable and inner-sole in leather, reversible and double-face, with upper strap to adjust instep, available in the models:

with upper holes without heel-strap (colors: white and blue)
 without upper holes with heel-strap in the colors: (color: white)
 SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41

Modèle GIULIA, nouvelles pantoufles pour femmes, fabriquées en cuir avec semelle intérieure en cuir amovible, réversible et double-face, avec sangle supérieure pour régler le coup de pied, disponible dans les modèles:

avec trous supérieurs sans talon-strap (couleurs: blanc et bleu)
sans trous supérieurs avec talon-strap dans les couleurs: (couleur: blanc)
 TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41

Cod. ES-CALZBA



BAB, antistatic white boot in special polymer compound (nitrile rubber), model at knee, inner part is 100% viscose, washable to 85° C.

Available in the colors: White.

SIZES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48

BAB, bottes blanches antistatiques en polymère spécial (caoutchouc nitrile), modèle au niveau du genou, une partie intérieure est de 100% viscose, lavable à 85 ° C.

Disponibile dans les couleurs: blanc.

TAILLES: 35, 36, 37, 38, 39, 40, 41, 42, 43, 44, 45, 46, 47, 48

Cod. ES-CALZK



FUNNY KIT for children, 4 different funny little characters which can be easily attached to calzuro clogs. this product is not suitable for children under 4 years old. (the set includes: 1 little fish, 1 little butterfly, 1 little bear and 1 little duck)

FUNNY KIT pour les enfants, 4 différents petits drôles personnages qui peuvent être facilement fixés aux sabots. ce produit n'est pas approprié aux enfants de moins de 4 ans. (l'ensemble comprend: 1 petit poisson, 1 petit papillon, 1 petit ours et 1 petit canard)

CE



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com

